
Open brief aan de leden van de gemeenteraad van Huizen 

Huizen, 22 januari 2020 

Geachte leden van de gemeenteraad van Huizen, 

In september 2016 besloot u unaniem in te stemmen met een voorstel omtrent de aanleg van een 

speelbos door GNR, locatie Sijsjesberg. Uitsluitend die locatie stellen wij nogmaals ter discussie. 

U ging met die locatie akk~~ord, nadat de toenmalig wethouder u verkeerd informeerde omtrent de 

toen al bestaande, bij de gehele raad bekende, onrust in de wijk. Ik verwijs u naar de geluidsdrager 

van deze vergadering. Niet onze onwetendheid omtrent de invulling van het speelbos was de reden 

van onrust, maar nog meer verkeersdruk. Wij deelden de wethouder dat in 2015 al mee. 

In 2016 telde het zwembad 100.000 bezoekers tijdens de 20 weken van openstelling. Met op 

piekdagen tot 3000 bezoekers. Wij zijn er van overtuigd dat die cijfers u niet voor ogen stonden, ten 

tijde van besluitvorming. 

In 2017 hebben inwoners van de wijk de gemeente om een onderzoek gevraagd naar de extra 

verkeersoverlast. De gemeente heeft dat onderzoek schriftelijk toegezegd, maar nooit uitgevoerd. 

Dat onderzoek is dus niet alleen ons, maar ook u onthouden. 

Sinds 2016 hebben omwonenden bij herhaling gevraagd af te zien van de locatie, zonder resultaat. 

Inmiddels tikte de teller 132.000 bezoekers uan, in de 20 weken van openstelling van het zwembad. 

Met op piekdagen, tot 4000 bezoekers. Met nu al tot 15 piekdagen. 

tïlie genoemde cijfers laten een stijging zien van maar liefst 25%ten opzichte van 2016. Met steeds 

meer warme dagen op komst, vanwege klimaatopwarming. Bron van alle cijfers is de gemeente. 

Nota bene "Op uitdrukkelijk verzoek van het college", ging GNR met ons in gesprek. Op basis van 

argumenten heeft GNR inmiddels aangegeven de locatie te willen heroverwegen. Immers, er zijn 

geschikte alternatieven (meervoud), waar morgen de spade in de grond kan. GNR zelf heeft die 

locaties in 2018 gewogen en geschikt geacht. Wat kan daar op tegen zijn? 

Omdat er alternatieven zijn. vragen belanghebbende omwonenden u met ltlem het in 2016 genomen 

besluit te heroverwegen. Waar inmiddels GNR toe bereid is gebleken. Op grond van 

voortschrijdend inzicht, op basis van de nu wel bekende feiten. 

Bij uw heroverweging vragen wij u te betrekken, uw visie op al dan niet verdere groei van aantallen 

bezoekers aan het zwembad. Tegen de achtergrond van steeds meer warm weer en piekdagen in 

aantocht. 

Met vriendelijke groet, 

~~ 

Willem F. d an, `~ 
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